
 

 

 

1. Szkoła Policji zajmuje się: 

1)  Uczeniem osób, które chcą pracować w policji. Szkoła 

przygotowuje do pracy policjanta, 

2) Uczeniem osób, które pracują już w Policją i chcą zostać 

podoficerami, 

3) Uczeniem osób, które pracują już w Policji i chcą zostać 

aspirantami.  

2. Szkoła Policji pomaga zapoznać się z pracą na stanowisku 

policjanta. 

3. W Szkole Policji policjanci i inni pracownicy szkoły uczą się jak być 

lepszymi pracownikami. 

4. Szkoła Policji wspiera nauczycieli policjantów w byciu lepszym 

nauczycielem. 

5. Szkoła Policji współpracuje z innymi szkołami policji.  

6. Szkoła kontaktuje się z urzędami: wójt, burmistrz, starosta 

wojewoda, marszałek. 

7. Szkoła wspólnie z innymi służbami chroni obywateli Polski. 

8. Szkoła Policji wymienia się ze Szkołami z innych krajów swoimi 

doświadczeniami w uczeniu policjantów. 

9. Szkoła Policji wydaje książki pomocne policjantom i pracownikom 

Szkoły w pracy.  

10. Szkoła przekazuje w telewizji, radiu i gazetach informacje  

o swojej pracy. 

11. Szkoła dba o to by zawód policjanta kojarzył się dobrze 

obywatelom. 


